
    Ciechanów, dnia 19 października 2017 r. 

 

Pan  

Jerzy Racki  

Radny Rady Miasta Ciechanów  

       
 

 Odpowiadając na interpelację, złożoną przez Pana Radnego w dniu 

28.09.2017 r. na XXXV sesji Rady Miasta Ciechanów w sprawie naprawy witacza 

zlokalizowanego w pasie drogowym drogi krajowej nr 60 oraz dokonanie przeglądu stanu 

technicznego i estetyki pozostałych tablic informacyjnych, uprzejmie wyjaśniam, 

że witacz na ul. Płockiej został zniszczony w trakcie zdarzenia drogowego. Niestety nie udało 

się ustalić sprawców.  

Stan witaczy jest niezadowalający i również budzi nasze niezadowolenie. Aktualnie    

na kilku witaczach niezbędna jest wymiana poszycia wykonanego na bazie paneli.  

Wobec powyższego Urząd Miasta Ciechanów rozważy możliwość wymiany witaczy 

w 2018 r. Jednakże decyzja w tej sprawie zostanie podjęta pod koniec I kwartału 2018 r. po 

zakończonych spotkaniach osiedlowych prezydenta z mieszkańcami Ciechanowa.  

 

           Prezydent Miasta 

       /-/ Krzysztof Kosiński 

  Do wiadomości: 

1. Biuro Obsługi Rady Miasta wm. 

2. a/a. 
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